

Title (en)
ANTENNA ASSEMBLY.

Title (de)
ANTENNENANORDNUNG.

Title (fr)
ENSEMBLE ANTENNE.

Publication
EP 0584154 A1 19940302 (DE)

Application
EP 92910096 A 19920513

Priority
DE 4116231 A 19910517

Abstract (en)
[origin: WO9221161A1] The invention concerns an antenna assembly which is intended particularly for use in conjunction with motor-vehicle components (21) and which has at least two antenna elements integrated in a component (21) made of an electrically non-conducting material. Manufacture of the assembly is particularly simple and operation particularly reliable by virtue of the fact that several individual antenna elements (1, 3, 7; 2, 4, 8) consist of a one-piece electrically conducting structure. This structure is preferably embedded in a plastic film.

Abstract (fr)
Un ensemble antenne, utile notamment avec des pièces d'automobiles (21), est composé de deux éléments d'antenne intégrés dans un composant (21) en un matériau non électroconducteur. Afin d'obtenir un ensemble particulièrement simple à fabriquer et ayant un fonctionnement fiable, plusieurs composants individuels (1, 3, 7; 2, 4, 8) sont constitués d'une seule structure électroconductrice. De préférence, cette structure est enrobée d'un film en matière plastique.

IPC 1-7
H01Q 1/32; H01Q 1/22

IPC 8 full level
H01Q 1/22 (2006.01); H01Q 1/32 (2006.01)

CPC (source: EP)
H01Q 1/22 (2013.01); H01Q 1/3283 (2013.01)

Citation (search report)
See references of WO 9221161A1

Designated contracting state (EPC)
DE ES FR GB IT SE

DOCDB simple family (publication)
WO 9221161 A1 19921126; DE 4215659 A1 19921210; EP 0584154 A1 19940302

DOCDB simple family (application)
EP 9201054 W 19920513; DE 4215659 A 19920513; EP 92910096 A 19920513